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Verslag Atletencommissie 
14 juli 2022 20u30 (online) 

 
Aanwezig: Elise Mehuys, Emma De Naeyer en Gerben Van De Voorde  
Verontschuldigd: Falko De Backer, Michiel Bienens, Ben Ghyselinck (Vlaamse atletiekliga) 
Afwezig: / 

 

1 BK atletiek 

Feedback gevraagd aan deelnemende atleten en toeschouwers (+ eigen 

ervaringen): 

o Livestream was goed en duidelijk 

 

Organisatie 

o Veel sfeer en overzichtelijk  

o Organisatie en omkadering was geweldig!  

o Gebrek aan toiletten 

o 3 dagen BK werkt productief → goede prestaties 

o Aangenaam bij de podia → er stonden mensen te kijken (georganiseerd 

in blokken) 

o Vrijdag was wat minder qua sfeer: jammer om dan finale te hebben. 

Voelde eerder als een kleine vrijdagavond meeting en niet als een BK. 

o Op vrijdagavond ergens geraken in België is heel erg moeilijk met het 

verkeer.  

o Vooral voor de kampnummers een grote verbetering qua sfeer t.o.v. 

Brussel. Bv. verspringen, nu wel aan de kant van de tribune, in Brussel 

zit er bijna niemand aan de overkant 

o Parking zoeken was moeilijk. Als atleet wil je geen 10min wandelen 

vanaf een P&R, dan is Brussel wel beter. 

o Sommigen hebben toch liever het koning Boudewijnstadion, is een 

groter stadion (speciaal/extra gevoel), goede piste + centraal gelegen in 

het land. Voor mensen uit bijvoorbeeld Limburg is Gent wel ver rijden.  

 

 

Wedstrijden 

o Goed dat ze konden wisselen van kant met de wind.  

o Oproepkamer verspringen (+ vermoedelijk ook andere springnummers) 

was heel veel op voorhand (45min). Ook 20min callroom voor 

loopnummers vonden sommige atleten erg lang.  

o Tijdens de 400mH was het moeilijk om een goede plek te hebben om op 

te warmen.  

o Het feit dat de wedstrijd ’s avonds viel, vond ik als atleet geen probleem 

aangezien het toch lang genoeg licht blijft. 

o Sommige atleten vonden het jammer dat hun finale niet op zondag was. 

o Misschien leuk om naast een medaille nog een andere kleine attentie te 

krijgen (bv. van de sponsor) 

2 Aanpassen cross 

Vraag gekregen van de commissie competitie, we hebben een mail terug gestuurd 

met onze feedback.  
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3 Progressie actiepunten 

a) Wedstrijddeelname in andere Europese landen 

Emma heeft een document gemaakt waarin staat hoe je de 

wedstrijdkalender van de verschillende landen kan vinden. Hierbij komt 

nog een stappenplan per land hoe je je kan inschrijven. Emma stuurt 

reminder naar de landen die nog niet geantwoord hebben. 

 

b) Wedstrijdplanning – spreiding in Vlaanderen 

Plannetje nog optimaliseren.  

 

c) Data-analyse deelname wedstrijden Vlaamse atleten 

 

Deadline stellen (oktober) om onze resultaten te tonen (kleine presentatie 

maken).  

4 Varia  

• A en B finale 60m op BK indoor → navragen commissie competitie 

• Gratis inkom jeugdatleten op BK atletiek. 

• Nog eens een nieuwe enquête doen met vragen waar we al een tijdje mee 

zitten en we de mening van de atleten willen weten:  

o bv. halve finale 100m op BK AC?  

o Bv. meerkamp tijdens BK AC behouden? 

o Iedereen denkt eens na over vragen die we willen stellen.  

• FC OLSE 400mH: vrouw liep mee met de mannen en dan is de tijd van de 

mannen ook niet geldig. Kan hier een uitzondering voor worden gemaakt in 

bepaalde gevallen?   

• Sporza op BK: zijn op zoek naar specifieke prestaties. Iemand die iets bepaald 

wil presteren. Dit zou VAL kunnen laten weten aan media. Wat is de relatie van 

VAL met media, promoten van wedstrijd/prestaties (bv. promoties). 

• Tabel met Vlaamse records op atletiek.be? (LBFA heeft zo’n lijst op hun site 

met lbfa-records)  

 

5 Volgende vergadering  

September/oktober - Doodle 
 


